
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 22. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 358
Hvad mener ministeren, at grundene er til, at ingen i departementet i tidsrum-
met fra afgivelsen af den endelige aktindsigt 14. september 2017 og frem til d.
7. november samme år informerer ministeren om, at der har været en æn-
dring i definitionen på overbelægning, og at ministeriet som følge heraf flere
gange har oversendt urigtige oplysninger til Folketinget? Hvis ministeren me-
ner, at redegørelsen fra Sundhedsdatastyrelsen og/eller redegørelsen fra de-
partementet allerede indeholder svar på spørgsmål, bedes ministeren besva-
re dette spørgsmål med et udklip af den relevante passage fra redegørelsen,
hvoraf svaret på dette spørgsmål fremgår, i stedet for alene at lave en generel
henvisning til redegørelserne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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